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Protokół Nr XV.2015 

z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 29 grudnia 2015 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1007 

otworzył obrady XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane do 

skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 12 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Edyta 

Woźniakowska, Pan Dawid Wojda oraz Pani Bogumiła Januszewska) i uznał prawomocność 

obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o: 

 zdjęcie z porządku obrad punktu nr 18 – projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Krzewina, 

gmina Halinów. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Dawid Wojda oraz Pani Bogumiła 

Januszewska. 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 grudnia 2015 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 grudnia 2015 roku. 
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Porządek obrad XV sesji w dniu 29 grudnia 2015 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2015 rok – Druk Nr 130 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2015-2023 – Druk Nr 131 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wykazu i planu 

finansowego wydatków budżetowych gminy Halinów, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2015 – Druk Nr 132 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 133 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwały budżetowej Gminy Halinów 

na 2016 rok – Druk Nr 134 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia „Założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Halinów na lata  

2015-2030” – Druk Nr 135 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w użyczenie nieruchomości położonej w miejscowości Długa Kościelna, oznaczonej  

w ewidencji gruntów numerem 47, stanowiącej własność Gminy Halinów – Druk Nr 136 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w użyczenie pomieszczeń znajdujących się w budynku Urzędu Miejskiego w Halinowie, 

stanowiącym własność Gminy Halinów – Druk Nr 137 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

na 2016 r. – Druk Nr 138 

18. Stanowisko Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania w zarząd na okres trzech lat 

sołectwu Michałów zabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę o numerze 

ewidencyjnym 24/2 położoną w Michałowie – Druk Nr 140 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 października  

2015 roku. 

20. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

21. Zamknięcie sesji.  

W trakcie obrad sesji na salę przybyli harcerze Hufca Związku Harcerstwa Polskiego Sulejówek, 

którzy na ręce Burmistrza Halinowa Pana Adama Ciszkowskiego w symboliczny sposób przekazali 

wszystkim obecnym światełko betlejemskie – płomień zapalony w Betlejem,  który dzięki 

harcerzom i skautom z całego świata trafił również do Polski. Na zakończenie Burmistrz Halinowa 

serdecznie podziękował harcerzom i złożył życzenia noworoczne. 
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4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, 

złożył sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 10 grudnia 2015 roku do 

29 grudnia 2015 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 27 umów oraz 9 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 10.12.2015 r. – spotkanie w Urzędzie Miasta Sulejówek dot. Spółki Eko-Inwestycja, 

 12.12.2015 r. – uroczysta Wigilia dla mieszkańców Gminy Halinów,  

 16.12.2015 r.:  

– spotkanie w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi, 

– spotkanie opłatkowe Koła Seniora nr 15 z Halinowa, 

– XI sesja Rady Powiatu Mińskiego oraz spotkanie Wigilijne, 

 17.12.2015 r.:  

– spotkanie w Departamencie Środowiska Urzędu Marszałkowskiego w Warszawie  

z Dyrektorem Tomaszem Krasowskim, 

– posiedzenie członków Lokalnej Grupy Działania Ziemi Mińskiej, 

 18.12.2015 r.: 

– uroczyste otwarcie mostu w Długiej Kościelnej, 

– szkolne jasełka oraz wspólna Wigilia w zespole Szkolno-Przedszkolnym  

w Okuniewie, 

– spotkanie opłatkowe Stowarzyszenia Rozwijamy Talenty, 

 19.12.2015 r. – Wigilia strażacka OSP Okuniew oraz spotkanie Wigilijne OSP Długa 

Kościelna, 

 20.12.2015 r.:  

– rozdanie nagród na podsumowującym turnieju piłkarskim Klubu Sportowego               

Respekt z okazji Świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego Roku,  

– Msza Św. w intencji władz samorządowych w Kościele w Wielgolesie Brzezińskim, 

 21.12.2015 r. – uroczyste spotkanie opłatkowe w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Sulejówku,  

 22.12.2015 r.: 

 – jasełka oraz Wigilia w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Brzezinach, 

 – spotkanie opłatkowe w Zakładzie Komunalnym w Halinowie.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 zakończeniu zadania powiatowego – budowy chodnika i zjazdów w ciągu drogi 

powiatowej – ulicy Powstania Styczniowego od mostu przy stawach w stronę ulicy 

Kubusia Puchatka w Halinowie, zadanie zostało zrealizowane przez firmę DOWBUB-C, 

kwota przeznaczona na realizację zadania – ok. 500 000,00 zł, (50% dofinansowania ze 

strony Gminy), wartość prac ok. 400 000,00 zł – w ramach oszczędności została 

podpisana umowa z firmą DOWBUD-C na rozszerzenie prac na kwotę ok. 96 000,00 zł; 

 zakończeniu prac przy budowie I etapu chodnika w Długiej Szlacheckiej od ulicy 

Wyszyńskiego (przez ul. Kruczą w Budziskach) w kierunku Zagórza, zadanie 

zrealizowała firma ZUTH Stanisław Czerepiński, w projekcie budżetu na 2016 rok 

przewidziana jest kwota na II etap budowy tego chodnika; 

 zakończeniu prac przy budowie ulicy Konopnickiej w Halinowie na odcinku od ulicy 

Powstania Styczniowego do ulicy Okuniewskiej, zadanie zrealizowała firma  

DOWBUD-C, koszt umowy podstawowej to 467 277,00 zł, 



4 

 

 pracach związanych z przebudową ulicy Sienkiewicza (od ulicy Okuniewskiej do ulicy 

Piłsudskiego) oraz ulicy Prusa (od ulicy Sienkiewicza do ulicy Piłsudskiego), zadanie 

realizuje firma ZUTH Stanisław Czerepiński, łączna wartość prac wynosi 935 000,00 zł, 

na rok bieżący prace na kwotę ok. 180 000,00 zł zostały już rozliczone, pozostała 

płatność będzie rozliczona w przyszłym roku; 

 pracach odbiorowych związanych z realizacją I etapu modernizacji Domu Kultury  

w Halinowie, zadanie realizuje firma FUH Jerzy Gajownik, zadanie realizowane jest  

w ramach środków pozyskanych z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, 

koszt zadania ok. 843 000,00 zł;  

 rozstrzygnięciu przetargu na przebudowę drogi wojewódzkiej nr 637 przebiegającej 

przez teren gminy Halinów, zgodnie z zawiadomieniem Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich wykonawcą zadania będzie firma STRABAG, wartość prac to ok. 

25 000 000,00 zł. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 zachowaniu ciągłości pracy Urzędu poprzez zawieranie nowych umów w związku ze 

zbliżającym się rokiem 2016, 

 drobnych upominkach przygotowanych przez Burmistrza Halinowa dla radnych oraz 

sołtysów, które zostaną przekazane po krótkiej przerwie. 

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Nie było głosów w dyskusji. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

Komisja nie odbyła posiedzeń w okresie 11-28.12.2015 r. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ 

 14.12.2015 r. – omówienie budżetów poszczególnych jednostek:  

a) Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Brzezinach, 

b) Zakładu Komunalnego w Halinowie, 

c) Gminnego Centrum Kultury; 

 28.12.2015 r. – analiza budżetu Gimnazjum w Halinowie oraz Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Okuniewie, zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej  

w Halinowie na najbliższą sesję, w tym projektu uchwały budżetowej na 2016 rok. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

Komisja nie odbyła posiedzeń w okresie 11-28.12.2015 r. 
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Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSWTA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Komisja nie odbyła posiedzeń w okresie 11-28.12.2015 r. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ 

 22.12.2015 r. – ocena inwestycji pn. budowa gimnazjum w Halinowie oraz ustalenie 

planu pracy Komisji na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w imieniu Radnej  

Pani Edyty Woźniakowskiej Przewodniczącej KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 28.12.2015 r. – omówienie korespondencji skierowanej do Komisji oraz zaopiniowanie 

projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na najbliższą sesję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odczytał krótkie 

sprawozdanie3 z pracy Rady – w 2015 roku odbyło się: 

 12 sesji (w tym 4 nadzwyczajne), 

 7 posiedzeń Komisji Rewizyjnej, 

 11 posiedzeń Komisji Budżetowej, 

 5 posiedzeń Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, 

 13 posiedzeń Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu, 

 16 posiedzeń Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  

i Inwestycji, 

 13 posiedzeń Komisji ds. Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego. 

W roku 2015 nie odbywały się posiedzenia Komisji Regulaminowej. 

Rada Miejska w Halinowie w pełni wykonała plan pracy na 2015 rok. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 życzenia Bożonarodzeniowe i Noworoczne od parlamentarzystów, przedstawicieli 

organizacji społecznych, Dyrektorów szkół i placówek oświatowych, jednostek 

organizacyjnych Gminy Halinów,  

 pismo mieszkańca Halinowa Pana Adama Skwarek w sprawie przyznania mieszkania 

socjalnego bądź komunalnego, 

 pismo Pana Michała Ziętka dotyczące Zakładu Usług Asenizacyjnych Pana Marka 

Bakuna, 

 prośba Burmistrza Halinowa o zorganizowanie spotkania z udziałem Sołtysa Okuniewa, 

Rady Sołeckiej oraz dr Pana Tomasza Dzięcioła w sprawie reorganizacji  

i przystosowania placówki medycznej w budynku Ośrodka Zdrowia w Okuniewie, 

 pismo mieszkanki Gminy Halinów Pani Teresy Rynkiewicz w sprawie przedłużenia 

umowy dzierżawy garażu, znajdującego się na terenie placówki oświatowej, 

                                                 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 grudnia 2015 roku. 
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 pismo Burmistrza Halinowa dotyczące sprzedaży w trybie bezprzetargowym działki 

położonej w Halinowie, znajdującej się w użytkowaniu wieczystym Gminnej Spółdzielni 

„SAMOPOMOC CHŁOPSKA” w Halinowie, 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek poinformował, że sesja Rady Powiatu 

odbyła się 16 grudnia br. Następnie radny złożył wszystkim życzenia noworoczne.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o materiałach dotyczących punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej dla mieszkańców Gminy. Sekretarz Halinowa powiedział,  

że materiały będą wywieszone na tablicy ogłoszeń w budynku urzędu oraz, że zostaną 

przekazane sołtysom do rozwieszenia na tablicach ogłoszeń w sołectwach. Zakres pomocy 

przedstawiony jest na otrzymanych plakatach. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1030.  

Obrady wznowiono o godz. 1047.  

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2015 rok – Druk Nr 130 

10.  Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2015-2023  

– Druk Nr 131 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 

2015-2023 oraz w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2015 rok wraz  

z autopoprawką omówiła Skarbnik Halinowa Pani Teresa Karwowska. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2015 

rok oraz w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata  

2015-2023.  

Radca Prawny Pani Maria Woźniak zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2015 rok – błąd w zapisie podstawy prawnej. 

Prawidłowa podstawa to: Dz. U. z 2015 r. poz. 1515. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawkami w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2015 rok – Druk Nr 130 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Dawid Wojda oraz Pani Bogumiła 

Januszewska. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2015-2023 – Druk Nr 131 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Dawid Wojda oraz Pani Bogumiła 

Januszewska. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wykazu 

i planu finansowego wydatków budżetowych gminy Halinów, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2015 – Druk Nr 132 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa Pani Teresa Karwowska. 

Radca Prawny Pani Maria Woźniak ponownie zgłosiła autopoprawkę – błąd w zapisie 

podstawy prawnej. Prawidłowa podstawa to: Dz. U. z 2015 r. poz. 1515.  

Nie było głosów w dyskusji.  

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie ustalenia wykazu i planu 

finansowego wydatków budżetowych gminy Halinów, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2015 – Druk Nr 132 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Dawid Wojda oraz Pani Bogumiła 

Januszewska. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 133 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Halinowa Pani Teresa Karwowska. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na 

lata 2016-2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odczytał treść 

Uchwały Nr Wa.417.2015 Składu Orzekającego RIO z dnia 14 grudnia 2015 r. w sprawie 

wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2016-2023. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 133 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  
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za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Dawid Wojda oraz Pani Bogumiła 

Januszewska. 

13.  Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 134 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Halinowa Pani Teresa Karwowska. 

Na salę weszła radna Pani Edyta Woźniakowska. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński odczytał pozytywną opinię komisji budżetowej do projektu 

uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu treści 

Uchwały Nr Wa.418.2015 Składu Orzekającego RIO z dnia 14 grudnia 2015 r. w sprawie 

wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały budżetowej na 2016 rok, otworzył dyskusję. 

Podczas obrad sesji przybyły dzieci z Zespołu Szkół w Halinowie wraz z nauczycielkami. 

Uczniowie zaśpiewali kilka kolęd oraz zaprezentowali krótką inscenizację. Na zakończenie 

swojego występu dzieci złożyły rymowane życzenia oraz poprosiły o datki dla ubogich  

z Madagaskaru. Następnie życzenia złożyły również opiekunki dzieci oraz zaprosiły na Orszak 

Trzech Króli, organizowany po raz pierwszy na terenie gminy Halinów. Na zakończenie 

uczestnicy sesji włączyli się do wspólnego śpiewania kolędy oraz obdarowali dzieci datkami do 

dzbana.  

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, co z wnioskiem w sprawie podwyższenia wynagrodzeń 

dla pracowników Urzędu, który został przez niego złożony 3 sierpnia 2015 roku? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował, że odpowiedzią na wniosek 

będzie przyjęty budżet, który zawiera zwiększoną pulę pieniężną przeznaczoną na 

wynagrodzenia dla pracowników. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński podziękował 

Burmistrzowi Halinowa Panu Adamowi Ciszkowskiemu, który na wniosek Przewodniczącego 

Klubu Radnych Pana Mirosława Szmurło spotkał się z radnymi oraz podjął temat zmian kwot 

przeznaczonych na wynagrodzenia pracownicze. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

a) co wchodzi w skład kwoty przedstawionej w dziale 600 Modernizacja dróg gminnych 

(600 000,00 zł)? 

b) jakie przedsięwzięcia będą podejmowane w ramach budowy oświetlenia (kwota 

300 000,00 zł)? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że decyzje w sprawach 

modernizacji dróg oraz oświetlenia podejmowane są na komisjach po przyjęciu budżetu wraz  

z początkiem roku. Projekty budowy oświetlenia to koszt ponad 200 000,00 zł, koszt budowy 

oświetlenia – ponad 2 000 000,00 zł. Zatem kwota 300 000,00 zł przeznaczona na oświetlenie 

jest kroplą w morzu potrzeb. Ponadto w ramach funduszy sołeckich tworzone są projekty 

wzdłuż drogi krajowej nr 2 w Wielgolesie Brzezińskim, Brzezinach i Wielgolesie 

Duchnowskim, dzięki którym ma powstać prawie 80 lamp oświetleniowych. W kwestii 

modernizacji dróg nie ma jeszcze ostatecznej decyzji, jednakże wstępne ustalenia dotyczą 

przede wszystkim części ulicy Powstania Styczniowego w Długiej Kościelnej oraz ulicy 

Szafirka w Wielgolesie Brzezińskim. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

wypowiedzi Zastępcy Burmistrza Halinowa poinformował, że zasada dokonywania wyboru 

zadań jest taka sama jak w latach ubiegłych – Burmistrz Halinowa na pierwszych posiedzeniach 

Komisji Inwestycji przedstawia radnym propozycje przedsięwzięć.  

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, co miałoby być wykonane w ramach 

przebudowy nawierzchni ulicy Hipolitowskiej w Hipolitowie (kwota w budżecie przeznaczona 

na to zadanie – 500 000,00 zł)? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że pieniądze te są 

przewidziane jako wkład własny Gminy do ewentualnie pozyskanych środków zewnętrznych. 

Gminie nie udało się otrzymać dofinansowania z tzn. „schetynówki”, ponieważ zmieniły się 

zasady jej udzielania. W najbliższym czasie zostanie złożony również wniosek  

o dofinansowanie dróg z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich (PROW) na kwotę 

3 000 000,00 zł między innymi na modernizację ulicy Hipolitowskiej. Jeżeli udałoby się 

uzyskać dofinansowanie w wysokości 63% kosztu przebudowy ulicy, który wynosi 

2 500 000,00 zł, to kwota przewidziana w budżecie byłaby jedynie częścią wkładu własnego. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 134 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła Januszewska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w imieniu radnych 

podziękował Burmistrzowi Halinowa Panu Adamowi Ciszkowskiemu, Skarbnik Halinowa Pani 

Teresie Karwowskiej oraz wszystkim pracownikom Urzędu za przygotowanie budżetu. Ponadto 

Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, iż podjęty na 2016 rok budżet da szanse na dalszy 

rozwój Gminy. Następnie Przewodniczący podziękował również radnym, którzy wielokrotnie 

spotykali się na posiedzeniach komisji, by wnikliwie zapoznać się z projektem budżetu oraz 

pozytywnie go zaopiniować. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski podziękował całej Radzie Miasta, 

Przewodniczącemu Rady, Przewodniczącemu Komisji Budżetowej, Komisji Budżetowej, która 

pracowała nad budżetem, Skarbnik Halinowa oraz pracownikom, którzy przygotowali budżet,  

a także swoim współpracownikom – Panu Adamowi Sekmistrzowi oraz Panu Robertowi 

Grubkowi za wsparcie i dobrą współpracę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę 

o godz. 1145. Obrady wznowiono o godz. 1205. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia 

„Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Halinów na lata 2015-2030” – Druk Nr 135 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Inwestycji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Halinów na lata 2015-2030”. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Halinów na lata 2015-2030”  

– Druk Nr 135 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pan Jan Papis, Pan Dawid Wojda, Pan 

Mirosław Szmurło, Pani Bogumiła Januszewska, Pani Katarzyna Goździewska. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w użyczenie nieruchomości położonej w miejscowości Długa 

Kościelna, oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 47, stanowiącej 

własność Gminy Halinów – Druk Nr 136 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Inwestycji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie 

nieruchomości położonej w miejscowości Długa Kościelna, oznaczonej w ewidencji gruntów 

numerem 47, stanowiącej własność Gminy Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy użyczenie ruchomości znajdujących się 

na omawianej nieruchomości jest bezpłatne? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że ta 

kwestia będzie uregulowana w umowie użyczenia, ponieważ niektóre elementy stanowią 

własność Gminy, niektóre zaś należą do Stowarzyszenia Rozwijamy Talenty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił, by  

w związku z podjętą uchwałą, na terenie użyczanego obiektu znalazła się tablica informacyjna 

dotycząca zasad korzystania z obiektu przez mieszkańców gminy.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął 

dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie 

nieruchomości położonej w miejscowości Długa Kościelna, oznaczonej w ewidencji gruntów 

numerem 47, stanowiącej własność Gminy Halinów – Druk Nr 136 
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Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pan Jan Papis, Pan Dawid Wojda, Pani 

Bogumiła Januszewska. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w użyczenie pomieszczeń znajdujących się w budynku Urzędu 

Miejskiego w Halinowie, stanowiącym własność Gminy Halinów – Druk 

Nr 137 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Inwestycji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie pomieszczeń 

znajdujących się w budynku Urzędu Miejskiego w Halinowie, stanowiącym własność Gminy 

Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie zapytał, czy Gminne Centrum Kultury rozlicza się z Urzędem Miejskim w kwestii 

opłat za media? 

Burmistrza Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w nawiązaniu do 

rozwoju Gminy wyraził nadzieje, że budynek przy ulicy 3-go Maja w Halinowie będzie 

funkcjonował oraz zwrócił uwagę, że warto byłoby się zastanowić nad rozwiązaniami 

przyjaznymi mieszkańcom. W swojej wypowiedzi Przewodniczący Rady zaproponował, by 

pomyśleć np. o kawiarence – Punkcie Obsługi Mieszkańców, w którym mieszkańcy mogliby 

składać pisma, wnioski oraz rozmawiać z pracownikami Urzędu w sprawach dla nich 

problematycznych. 

Burmistrza Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że wniosek Przewodniczącego 

jest słuszny. Jednakże należy poczekać aż budynek przy ulicy 3-go Maja będzie oddany do 

użytkowania oraz przeznaczony jako siedziba GCK. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie 

pomieszczeń znajdujących się w budynku Urzędu Miejskiego w Halinowie, stanowiącym 

własność Gminy Halinów – Druk Nr 137 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska. 
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17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 r.  

– Druk Nr 138 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani 

Katarzyna Targońska.  

Radny Pan Krzysztof Mościcki poinformował, że Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radna Pani Anna Ludwiniak podziękowała Kierownik REPS Pani Katarzynie Targońskiej  

za uwzględnienie w Programie uwag zgłoszonych przez Komisję Oświaty dotyczących 

prowadzenia profilaktycznej działalności tego Programu na rzecz dzieci.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński  zwrócił uwagę na 

fakt, iż być może po raz ostatni Program przyjmowany jest w formie uchwały, bowiem do 

Sejmu ma wpłynąć projekt nowelizacji ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi, który zakłada dostosowanie ilości punktów sprzedaży alkoholu do wymogów 

unijnych. Jeżeli ustawa weszłaby w życie, na terenie gminy Halinów zmniejszyłaby się liczba 

punktów sprzedaży alkoholu. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zapytał, ile osób objętych jest programem antyalkoholowym  

i przeciwdziałaniu narkomanii? 

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska odpowiedziała, że nie jest w stanie podać 

konkretnej liczby, jednakże w marcu bądź w kwietniu będzie przekazane roczne sprawozdanie  

z Programu, dzięki któremu będzie można zapoznać się z wszystkimi danymi statystycznymi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił, by Referat 

Edukacji i Polityki Społecznej przygotował na posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa krótkie 

sprawozdanie statystyczne dotyczące ilości osób kierowanych na leczenie.  

Radny Pan Jan Stankiewicz zapytał również, na czym polegają kontrole punktów sprzedaży 

alkoholu i czy były stwierdzane jakieś nieprawidłowości? 

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że zazwyczaj 

stwierdzane są nieprawidłowości. Sprawdzeniu podlegają zezwolenia, tabliczki, faktury, 

oświadczenia o wysokości sprzedaży.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zwrócił uwagę na 

problem palenia e-papierosów przez gimnazjalistów. Radny zapytał, czy nauczyciele reagują na 

tego typu zjawisko? 

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska powiedziała, że do tej pory nie zostały do 

Gminy zgłoszone przypadki palących uczniów. 

Radny Pan Adam Rudnicki w uzupełnieniu wypowiedzi Kierownik REPS Pani Katarzyny 

Targońskiej, potwierdził, iż kontrole sklepów są przeprowadzane. W kwestii akcyz powołane są 

specjalne komórki, które systematycznie sprawdzają legalność alkoholi oraz papierosów. 

Ponadto w sklepach zdarzają się tzw. „kontrolowane zakupy”.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 r.  

– Druk Nr 138 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

18. Stanowisko Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania  

w zarząd na okres trzech lat sołectwu Michałów zabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 

24/2 położoną w Michałowie – Druk Nr 140 

Projekt stanowiska omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Ponadto Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie stanowiska Burmistrza Halinowa w tej 

sprawie oraz o informację, czy Urząd jest przygotowany na przekazanie w zarząd 

nieruchomości położonej w Michałowie. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował, że w kwestii technicznej Urząd 

mógłby podjąć czynności przekazujące zabudowaną nieruchomość najwcześniej od 1 marca 

2016 roku, ponieważ konieczne jest przeprowadzenie inwentaryzacji. Ponadto Burmistrz 

Halinowa powiedział, iż nie wyraża on swojego sprzeciwu wobec przekazania Sołectwu  

w zarząd nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy jest 

konieczność powierzenia nieruchomości w zarząd na okres trzech lat? Czy byłaby możliwość 

przekazania we władanie mienia na okres np. jednego roku? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że propozycja 

przekazania w zarząd nieruchomości na okres trzech lat wynikła z wniosku, który złożyli 

mieszkańcy Michałowa. Następnie Burmistrz Halinowa zaznaczył, iż w każdej chwili będzie 

można rozwiązać umowę, jeżeli zaistnieje przesłanka za tym przemawiająca. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zwrócił uwagę, iż  

w Gminie Halinów są Sołectwa, które również posiadają zabudowane nieruchomości należące 

do mienia komunalnego Gminy oraz, że być może w przyszłości również będą starały się 

przejąć we władanie gminne mienie. 

Radny Pan Jan Papis zapytał Radcę Prawną Panią Marię Woźniak, czy nie należałoby  

w projekcie stanowiska uwzględnić personalnie osoby, która reprezentowałaby Sołectwo  

w kwestii przekazania mienia? 

Radca Prawny Pani Maria Woźniak w odpowiedzi poinformowała, że nie ma takiej potrzeby, 

ponieważ osobą reprezentującą Sołectwo zgodnie ze Statutem Sołectwa jest Sołtys. 

Radny Pan Adam Rudnicki wyraził nadzieję, iż w zawartej z Sołectwem umowie będzie 

zawarty zapis dotyczący możliwości rozwiązania umowy we wcześniejszym terminie  

w przypadku niespełniania jej warunków. 
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Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował, że obiekt ten jest własnością 

Gminy. To Gmina będzie decydowała o tym, w jaki sposób będzie on wykorzystywany.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński zwrócił uwagę na zapis w § 2, który brzmi: ,,Zobowiązuje się 

Burmistrza Halinowa (...)" oraz zasugerował, by zmienić treść zapisu omawianego paragrafu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zaproponował, by  

§ 2 zawierał sformułowanie, z którego wynika, że wykonanie stanowiska powierza się 

Burmistrzowi Halinowa. 

Radna Pani Anna Ludwiniak zapytała, w jakim celu Sołectwo chce przejąć we władanie 

mienie gminne, skoro w tej chwili może w pełni korzystać z uprawnień zawartych w Statucie 

oraz rozwijać inicjatywy lokalne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zauważył, że Sołtys 

po ustaleniu z Sołectwem będzie musiał przedstawić plan korzystania z omawianej 

nieruchomości, który będzie załącznikiem do zawartej pomiędzy Urzędem Miejskim,  

a Sołectwem umowy. 

Radny Pan Jan Stankiewicz poinformował, iż nie przygotuje kalendarza imprez, bowiem 

wszystkie wydarzenia, które będą miały miejsce w Michałowie będą odbywały się z inicjatywy 

mieszkańców oraz będą finansowane ze środków zgromadzonych przez Sołectwo, nie ze 

środków pozyskanych z Gminy. Ponadto radny w swojej wypowiedzi odniósł się do podstaw 

prawnych, które wskazują, że Rada Miejska może przekazać Sołectwu we władanie składniki 

mienia komunalnego, takie jak grunty i budynki oraz, że Sołectwo zarządza i korzysta z mienia 

komunalnego, a także rozporządza dochodami z tego źródła. 

Radna Pani Anna Ludwiniak powiedziała, że nie neguje norm prawnych, lecz dotychczasową 

działalność Sołectwa. Ponadto radna poinformowała, że do tej pory nie było żadnych zastrzeżeń 

co do pracy Dyrektora Gminnego Centrum Kultury. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odniesieniu do poprzednich wypowiedzi, 

poinformował, iż nie ma przeszkód, by w obiekcie gminnym przekazanym w zarząd Sołectwu 

odbywały się imprezy, które miały tam miejsce do tej pory (np. festiwal "Struna"), jednakże 

całkowita odpowiedzialność za omawianą nieruchomość będzie spoczywała na Sołectwie. 

Szczegóły finansowania obiektu zostaną zawarte w umowie. Ponadto Burmistrz Halinowa 

powiedział, że Sołectwo nie jest spadkobiercą Wspólnoty Wiejskiej.  

Radca Prawny Pani Maria Woźniak poinformowała, że jeżeli Gmina jest właścicielem 

omawianej nieruchomości, to prawdopodobnie nie było podstaw, by przekazać ją Sołectwu  

w trybie przepisów wprowadzających ustawy o samorządzie gminnym. W obecnej chwili Rada 

na podstawie Statutu Sołectwa ustala zasady, na których może przekazać Sołectwu do 

korzystania i zarządzania mienie gminne. 

Radny Pan Jan Stankiewicz w nawiązaniu do wypowiedzi radnej Pani Anny Ludwiniak 

powiedział, że skargi na działalność Dyrektora GCK były zgłaszane na Zebraniach Wiejskich 

Sołectwa.  

Sołtys Zagórza Pani Elwira Wielądek poinformowała, że budynek świetlicy w Michałowie 

jest miejscem, z którego korzystają także mieszkańcy Zagórza poprzez organizowanie Zebrań 

Wiejskich Sołectwa Zagórze. Następnie Pani Sołtys poprosiła, by dać szansę mieszkańcom 

Michałowa wykazać się jako wspólnota samorządowa, która w sposób świadomy decyduje  

o tym, co, kiedy i z jakiej okazji będzie w tym obiekcie organizowane. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska w swojej wypowiedzi odniosła się do posiedzenia Komisji 

Inwestycji, na którym omawiany był projekt stanowiska. Radna powiedziała, że na spotkaniu 

zabrakło głosu mieszkańców, którzy wypowiedzieliby się za przyjmowanym stanowiskiem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 
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Głosowanie stanowiska wraz z autopoprawką w sprawie przekazania w zarząd na okres 

trzech lat sołectwu Michałów zabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę  

o numerze ewidencyjnym 24/2 położoną w Michałowie – Druk Nr 140 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  9,  

przeciw – 2,  

wstrzymujących się – 1.  

Stanowisko zostało podjęte.  

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 29 października 2015 roku 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 października 2015 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

20. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Radny Pan Krzysztof Mościcki przedstawił sprawozdanie z prac Komisji ds. Zdrowia, Spraw 

Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Ponadto radny podziękował członkom 

Komisji, całej Radzie Miejskiej wraz z Przewodniczącym, pracownikom Urzędu oraz Biura 

Rady, a także wszystkim biorącym udział w pracach Komisji – Skarbnikowi Halinowa Pani 

Teresie Karwowskiej, Sekretarzowi Halinowa Panu Robertowi Grubkowi oraz Burmistrzowi 

Panu Adamowi Ciszkowskiemu. W szczególności Przewodniczący Komisji podziękował 

również radnej Pani Katarzynie Goździewskiej za pomoc techniczną w organizacji pracy 

Komisji. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował o możliwości składania uwag do 

projektu wojewódzkiego planu gospodarki odpadami dla Województwa Mazowieckiego na lata 

2016-2021 do dnia 15 stycznia br. Ponadto Burmistrz Halinowa wyjaśnił, w jaki sposób należy 

prawidłowo wypełnić wniosek zawierający uwagi oraz gdzie należy go złożyć. Następnie 

Burmistrz poprosił o liczne wsparcie akcji, bowiem dzięki złożonym uwagom, będzie szansa na 

zablokowanie inwestycji w postaci budowy składowiska odpadów w Gminie Zielonka  

w bezpośrednim sąsiedztwie z Gminą Halinów. 

Mieszkanka Gminy Halinów zgłosiła problem podchodzących pod domostwa dzików. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w odpowiedzi 

poinformował, że problem został już zgłoszony i omówiony na posiedzeniu Komisji Ochrony 

Środowiska, w którym udział wzięły Koła Łowieckie działające na terenie gminy Halinów. 

Problem polega na tym, że dziki znajdują się w bezpośrednim sąsiedztwie z zabudowaniami, 

myśliwi zaś nie mogą strzelać do zwierzyny, która pozostaje na linii strzału w odległości 

mniejszej niż 500 m od budynku, czy też pojazdu. Następnie Przewodniczący Rady 
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poinformował, że za pośrednictwem Zastępcy Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej  

i Inwestycji Pani Kamili Murawskiej-Heleszko bądź indywidualnie można skontaktować się  

z Kołem Łowieckim, który przekaże odstraszasz zapachowy.    

Mieszkanka Gminy Halinów zapytała również, co robić z liśćmi? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że liście należy 

wywozić do Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Długiej Kościelnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński podziękował 

wszystkim obecnym za cały rok owocnej współpracy oraz złożył życzenia noworoczne. 

Radny Pan Jan Papis w imieniu Radnych podziękował Przewodniczącemu Rady Panu 

Marcinowi Pietrusińskiemu za cierpliwość, wyrozumiałość oraz sprawne przewodniczenie 

obradom, a także życzył pogody ducha oraz skuteczności w podejmowanych działaniach. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski złożył Radnym, Sołtysom, mieszkańcom terenu 

gminy serdeczne życzenia noworoczne.                                                                                                                

21. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 29 grudnia 2015 r. o godz. 1333 zamknął obrady XV sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 grudnia 2015 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 grudnia 2015 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 grudnia 

2015 roku. 

3. Załącznik nr 3 – sprawozdanie z prac Rady Miejskiej w Halinowie w 2015 roku. 

 
W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych, 

działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. Podstawa prawna: 

art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2015 r.  

poz. 2058 z późn. zm.). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

 

                                                 
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

 


